

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 13-04-2023 01:22:17 PM Subject: Disclosure of the Representative of Al Arif Consul</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 13-04-2023 01:22:17 PM الموضوع: إفصاح ممثل شركة العارف لاستشارات الطاقة والنقل</p>		
<p>We would like to inform you according to the meeting of the Ordinary General Assembly held on 5/4/2023 , We received a letter issued by Al Arif Consultancy For Energy and Transport Company include naming Eng. Alaa Arif Saad Batayneh as representative of the Al Arif Consultancy For Energy and Transport Company in the Board of Directors of the Jordan Petroleum Refinery Company.</p> <p>Best Regards ,</p> <table border="1" data-bbox="113 902 778 1043"> <tr> <td>Chief Executive Officer</td> </tr> <tr> <td>Eng. Abdel Karim Alawin</td> </tr> </table>	Chief Executive Officer	Eng. Abdel Karim Alawin	<p>معالي رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم الموضوع: إفصاح ممثل شركة العارف لاستشارات الطاقة والنقل تحية طيبة وبعد ،،، نود اعلام معاليكم وبناء على اجتماع الهيئة العامة العادي المنعقد بتاريخ 2023/4/5 ، وردنا كتاب صادر عن شركة العارف لاستشارات الطاقة والنقل يتضمن تسمية المهندس علاء عارف سعد البطاينه ممثلا عن شركة العارف لاستشارات الطاقة والنقل في مجلس إدارة شركة مصفاة البترول الأردنية. وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،، المهندس عبد الكريم علاوين ال - رئيس التنفيذي</p>
Chief Executive Officer			
Eng. Abdel Karim Alawin			
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أشرف الرماضنة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أشرف الرماضنة</p>		